
Dragør 25. april 2023 

 

Referat af 

Generalforsamling i Sydstrandens Badebrolaug 

Tirsdag d. 18. april 2023 kl. 19 i Strandparkens festlokale Rødtjørnen 10. 

Til stede: Bestyrelsen (4 medlemmer) samt fire medlemmer af Sydstrandens Badebrolaug. Desuden 

dirigenten, i alt 9 personer. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

a. Louis Hjelmsø enstemmigt valgt. 

 

2. Valg af referent. 

a. Anne Lorentzen enstemmigt valgt. 

 

3. Formandens beretning. 

a. Formanden Anne Lorentzen fremlagde beretningen.  

  

Bestyrelsens konklusion er, at efter det første års medvind er projektet løbet ind i en række 

vanskeligheder, som skyldes omstændigheder, der ligger udenfor foreningens og 

bestyrelsens indflydelse. Disse omfatter skiftende administrativ praksis og fejl hos 

godkendende myndigheder, vigende sponsorinteresse og stigende råvarepriser. Vi får 

sandsynligvis alligevel ikke lov at opføre et projekt som det ønskede, vores fundingstrategi 

har ikke været tilstrækkelig succesfuld, og prisudviklingen er for svær at håndtere for en lille 

forening. På den baggrund anbefaler bestyrelsen at nedlægge foreningen. 

 

b. Kommentarer til beretningen. 

De fremmødte roste bestyrelsens seriøse arbejde, og beretningen blev godkendt. 

4. Fremlæggelse/godkendelse af regnskab og budget. 

a. Erik Skovgaard Nielsen fremlagde budget og regnskab, som blev godkendt. 

 

5. Fastsættelse af kontingent. Punktet bortfalder. 

 

7. Indkomne forslag. Punktet blev rykket frem af hensyn til valgproceduren. 

Bestyrelsen foreslår, på baggrund af beretningens konklusion, at foreningen nedlægges. 

Flere mente, at det var for tidligt at give op, og at man kunne arbejde med de 30 meter, som 

det er givet tilladelse til. Heroverfor mener bestyrelsen, at hverken sponsorer eller 

medlemmer af foreningen har støttet en 30 meter bro. Det ville være nødvendigt at starte 

helt forfra med et nyt projekt, herunder at udvikle en anden fundingstrategi. Det vil den 

nuværende bestyrelse ikke påtage sig. Bestyrelsen stiller naturligvis alt materiale til rådighed, 

hvis andre ønsker at arbejde videre nu eller på et senere tidspunkt. 



Bestyrelsens forslag om at nedlægge foreningen blev vedtaget med 6 stemmer mod 1, mens 

en udlod at stemme. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

a. Anne Lorentzen, Erik Skovgaard Nielsen og Morten Baage var på valg, mens Kirsti Frankl 

sidste år blev valgt for 2 år, og dermed ikke var på valg. Anne Lorentzen, Erik Skovgaard 

Nielsen og Morten Baage blev alle genvalgt. Bestyrelsen vil herefter arbejde videre med at 

opløse foreningen hurtigst muligt.   

 

8. Eventuelt. 

a. Intet 

 

Tak for et godt møde 

Anne Lorentzen, 

Referent. 

  

 

 

 


